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Protokół nr XXIX/ 2008  

 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  

 

odbytej w dniu 27 października 2008 roku w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego   

  

w Zawidowie. 

 

 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 17.10, zakończono o godzinie 19.10. 

Ustawowy skład liczby Rady liczy 15 radnych, na sesji jest obecnych 15 radnych. 

W sesji udział wzięli zaproszeni goście wg załączonej list obecności. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko. 

 

Na sesji stwierdzono kworum – czyli skład osobowy który może podejmować prawomocne uchwały. 

Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się następująco: 

1. Przyjecie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 29 września 2008r. 
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej 
3. Podjecie uchwał w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
b) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej. 
c) wyrażenia zgody na udzielanie przez Burmistrza Miasta bonifikat od ceny sprzedaży lokali 
mieszkalnych i domów jednorodzinnych. 
d) ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz wartości jednego punktu dla pracowników Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie. 
e) zasad udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
f) trybu postępowania o udzielenie z budżetu gminy Zawidów dotacji, sposobu jej rozliczania oraz 
kontroli wykonywania zleconego zadania przez podmioty nie zaliczane do sektora finansów 
publicznych. 
g) ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej. 
h) sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. Nr 919/6, 919/7 
i) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr 170/23 
j) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr 891/10 
k) sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. Nr 919/1 i 919/2 
l) nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Zawidów 
ł) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008-2012 
4. Zapytania, wnioski, i interpelacje. 
5. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 
6. Sprawy różne. 
 

W Komisji Wniosków pracowali : 

Radni: Jarosław Wochniak i Teresa Brud.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy ktoś wnosi uwagi do przedstawionego porządku 

obrad.  

Zastępca Burmistrza Miasta poprosił o zmianę pkt 3, aby projekt uchwały z pkt ł został przesunięty do 

punktu a. Dodatkowo poprosił o wykreślenie punktu c.   

Po zmianach porządek obrad przedstawiał się nastepująco: 

1. Przyjecie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 29 września 2008r. 
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej 
3. Podjecie uchwał w sprawie: 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 
2008-2012 
b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
c) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej. 
d) ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz wartości jednego punktu dla 
pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie. 
e) zasad udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków 
f) trybu postępowania o udzielenie z budżetu gminy Zawidów dotacji, sposobu 
jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania przez 
podmioty nie zaliczane do sektora finansów publicznych. 
g) ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej. 
h) sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. Nr 919/6, 919/7 
i) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr 170/23 
j) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr 891/10 
k) sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. Nr 919/1 i 919/2 
l) nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Zawidów 
4. Zapytania, wnioski, i interpelacje. 
5. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 
6. Sprawy różne. 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 września 2008r. 

Przewodniczący Robert Drabko – protokół był wystawiony w ustawowym czasie. Poprosił o zgłaszanie 

uwag do protokołu. 

Uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt protokołu pod głosowanie. 

Za przyjęciem – 13 głosów. 
Za odrzuceniem – 0 głosów. 
Wstrzymało się – 2 głosy. 
 
Projekt protokołu został przyjęty stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciwnych, 2 wstrzymujących. 
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2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Poinformował Radnych, że dyżury zostaną przełożone na środy. 
 
Następnie przeczytał pismo mieszkańców domów przy ul. Zgorzeleckiej w sprawie 
zakłócania ciszy nocnej przez bar „CHEMICAL STAFF” – prośba o interwencję.  
 
Pismo z Klubu Sportowego PIAST Zawidów – zwrócono się z prośbą o wprowadzenie 
zadań inwestycyjnych na stadionie w Zawidowie. 
Kolejne pismo – w sprawie zorganizowania spotkania pracowników PIASTA z radnymi 
Rady Miejskiej.  
 
Przytoczył informację nt. złożonych nieprawidłowości stwierdzonych w trakcie analizy 
przez Urząd Skarbowy. Powiedział, że z pismem można zapoznać się z Biurze Rady.  
 
Następnie odczytał pismo Pana Kotali w sprawie księgozbioru w Bibliotece Publicznej w 
Zawidowie (likwidacja części księgozbioru, zakup nowych pozycji książkowych). 
 
Oferty szkoleń przychodzą na bieżąco, jeżeli ktoś jest chętny to można zapoznać się w 
Biurze Rady.  
 

 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008-2012 
 

Przewodniczący Robert Drabko – zapytał o stanowiska komisji.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne 

 

Uchwała nr XXIX/136/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2008r. 

 

Za przyjęciem – 15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

 

         b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – głosowanie indywidualne 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne  

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne 
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Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXIX/137/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2008r. 

 

Za przyjęciem – 13 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 2 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 13 za, 0 przeciwnych, 2 wstrzymujące. 

 

           c) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej. 
 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – odrzucenie projektu uchwały 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – odrzucenie projektu uchwały 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – odrzucenie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem –  0 głosów. 

Za odrzuceniem – 15 głosów. 

Wstrzymało się –  głosów. 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

           d) ustalenia najniższego wynagrodzenia oraz wartości jednego punktu dla pracowników 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie. 
 

Kierownik MOPS Pani Anna Kozłowska powiedziała, że ostatnia waloryzacja była w roku 2005. W roku 

2009 pracownicy pomocy społecznej nie zmieszczą się w taryfikatorach, dlatego należy zmienić 

uchwałę.  Ponadto zmiana ustawy powoduje, że główny księgowy nie będzie miał wynagrodzenia 

ustalanego kwotowo, lecz w oparciu o ww. taryfikatory.  

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXIX/138/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2008r. 
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Za przyjęciem – 15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące. 

 

    e) zasad udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem uchwały 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie indywidualne 

 

Uchwała nr XXIX/139/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2008r. 

 

Za przyjęciem – 15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów  15 za, 0 przeciwny, 0 wstrzymujący. 

 

 f) trybu postępowania o udzielenie z budżetu gminy Zawidów dotacji, sposobu jej rozliczania oraz 
kontroli wykonywania zleconego zadania przez podmioty nie zaliczane do sektora finansów 
publicznych. 
 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXIX/140/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2008r. 

 

Za przyjęciem – 15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące. 

 

           g) ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej. 
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Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXIX/141/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2008r. 

 

Za przyjęciem – 14 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 1 głosów. 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 14za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujące 

 

h) sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. Nr 919/6 i 919/7 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXIX/142/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2008r. 

 

Za przyjęciem – 14 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 1 głosów. 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 14 za, 0 przeciwnych, 1 wstrzymujące 

 

i) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr 170/23 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXIX/143/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2008r. 

 

Za przyjęciem – 15 głosów. 
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Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące 

 

j) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej – dz. Nr 891/10 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXIX/144/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października2008r. 

 

Za przyjęciem – 15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące 

 

k) sprzedaży nieruchomości niezabudowanych – dz. Nr 919/1 i 919/2 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwała nr XXIX/145/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2008r. 

 

Za przyjęciem – 15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące 

 

l) nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Zawidów 

Przewodniczący Robert Drabko – poprosił o stanowiska komisji. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 

 

Przewodniczący Robert Drabko – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Uchwała nr XXIX/146/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 października 2008r. 

 

Za przyjęciem – 15 głosów. 

Za odrzuceniem – 0 głosów. 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

Uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujące 

 

Ad. 4 i 5. Zapytania, wnioski i interpelacje i odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski. 

 

O godz. 18.00 salę opuściła radna Panasik. Na Sali znajduje się 14 radnych. 

 

Radna Brud – zapytanie czy siedziba MOPS-u jest w Urzędzie siedzibą docelową.  

Radny Pilarski – jakie koszty adaptacji poniesiono? 

 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że wg jego wiedzy jest to ostateczna decyzja nt. siedziby MOPS.  

Jeśli chodzi o koszty to tylko koszt położenia kabli telefonicznych i kabli Internetowych – koszt. ok. 

1.000zł. Jeśli chodzi o powierzchnię to jest ona wystarczająca. Należy postawić ścianki działowe. 

 

Radny Gorgolik – pamiętamy jak Bank Spółdzielczy opuszczał to warunki lokalowe w Urzędzie miały 

się poprawić, miały być wykonane biura dla urzędników. 

Zastępca odpowiedział, że decyzję podjął Burmistrz bo to on gospodaruje mieniem.  

 

Radny Pilarski – po raz kolejny zostałem poproszony o interwencję w sprawach: 

- jakie stanowisko zajął Urząd Miejski w sprawie rozliczania różnicy wody wynikającej z licznika 

głównego a podlicznikami. 

Zastępca odpowiedział, że sprawą zajmuje się radca prawny Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych.  

 

Radny Pilarski – około 3 tygodni temu na ul. Szkolnej skradziono 2 kraty na studzienkach. 

Zabezpieczone są w sposób żałosny.   

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że w zeszłą środę  miało to być wykonane (samej kratki nie da się 

wymienić, należy wymienić całość). 

 

Radny Pilarski – koszty ogrzewania obiektów szkolnych, które z moich informacji wynoszą 200.000zł 

za sezon – prośba do pracowników o zajęcie się sprawą (podjąć działania zmierzające do tego, żeby 

uciekać z nośnika oleju i przejście na węgiel. Wstępnie za kwotę można zakupić 300ton węgla 

kamiennego, z szacunkowych wyliczeń, gdybyśmy przeszli na węgiel, to jesteśmy w stanie 

zaoszczędzić  50.000zł). W szkole dzieci skarżą się na zimno. Czy Urząd zauważa ten problem? 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że przy takiej kotłowni są też opłaty za korzystanie ze środowiska 

(chodzi o węgiel), należy zatem zastanowić się nad kosztami. Pracownicy Urzędu przeanalizują 

problem.  

 

 Radny Pilarski – w pewnym momencie zostaliśmy poinformowani o koncepcjach , które rodziły się w 

Urzędzie w zakresie wywozu nieczystości stałych. Co poczyniono w tym kierunku? 
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Zastępca Burmistrza – na następną sesję będziemy chcieli zaprosić osobę ze Zgorzelca z MPGK, w celu 

wyjaśnienia sytuacji. Spółka gminna nie jest w stanie sama świadczyć tej usługi. 

 

Radny Pilarski – jaki jest termin zakończenia w umowie „Moje Boisko – Orlik”. 

Zastępca odpowiedział, że pierwszy  etap – 12.11.2008r., drugi etap – 24.11.2008r.  

 

Radny Pilarski – pracownik ds. obsługi Rady. Zwrócił się do Sekretarza czy ma to w swoim zakresie 

obowiązków. Sekretarz odpowiedział, że tak. Czy decydenci w tym Urzędzie zauważają ten problem? 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że zgłosi ten problem Burmistrzowi. 

 

Radny Pilarski – czy w ostatnim czasie wystąpiło zainteresowanie obiektem po PUK-u, czy obiekt jest 

zabezpieczony? 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że nie ma zainteresowania. Nie zatrudniamy stróża, więc nie jest 

on pilnowany. Obecnie pilnuje tego obiektu PUK. 

 

Radny Pilarski – czy prawdą jest, że z Urzędu zredagowano wniosek o sprzedaż budynku po straży 

granicznej? 

Sekretarz odpowiedział, że wniosek został wystosowany do wojewody, ale odpowiedzi jeszcze nie 

mamy. 

 

Radny Gorgolik – kto będzie zarządzał boiskiem wielofunkcyjnym? 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że zgodnie z porozumieniem zawartym z Urzędem 

Marszałkowskim, gmina jest zobowiązana zatrudnić trenera środowiskowego (okres na 10 lat).  

 

Radna Kwolek – chodzi o boisko wielofunkcyjne – kiedyś było coś takiego jak organizator sportu. 

Może wszystkie imprezy rekreacyjno-sportowe będzie taka osoba pilotować. 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że rolę ten ma pełnić trener środowiskowy.  

 

Radna Kwolek – czy urzędnicy znają problem, że po byłej wełniance chodzą dzieci? Jakie działania 

prowadzi gmina? 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że pisma były kierowane do właściciela. Należy sprawdzić stan 

faktyczny na Młynarskiej i skontaktujemy się z właścicielem.  

 

Radna Brud – kto jest właścicielem i czy płaci podatki? 

Skarbnik odpowiedziała, że zaległości nie ma.  Dodała, że sprawdzi zapisy w akcie notarialnym 

 

Radna Micińska – zbliża się Wszystkich Świętych – czy jakieś kroki zostały poczynione, żeby 

uregulować ten ruch? Zaproponowała ruch jednokierunkowy.  Poprosiła o podjęcie działań i wzięcie 

pod uwagę propozycji.  

 

Ad. 6 Sprawy różne. 

 

Radny Pilarski – kilka uwag i wskazówek pod adresem Urzędu – sposób rozliczania różnic między 

licznikiem głównym a podlicznikami reguluje ustawa, ale odnosi się ona tylko do części wspólnych. 
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Sprawa Pani Mitury jest szersza, PUK nie ma stworzonego żadnego regulaminu w jaki sposób ta 

różnica powinna być regulowana. 

Problem dotyczy kilku lat wstecz. Budynek został sprzedany 16 miesięcy temu i współwłaściciele 

otrzymują rachunek w sprawie zużycia wody. Nie można czekać tak długiego okresu. Analiza winna 

być prowadzona na bieżąco. Jeżeli występują różnice to natychmiastowa winna być reakcja. W tym 

przypadku doszło do tego, że komisja dokonała oględzin. Na podstawie przecieku spłuczki wysunięto 

daleko idące wnioski, że to jest przyczyna tak dużych różnic. Możliwości oszukiwania wodomierza jest 

wiele. Należy również wziąć pod uwagę, że wodomierze, nawet nowe – mogą mieć ukrytą wadę. Jeśli 

nie ma analiz to w tym momencie zaniechanie firmy próbuje się przerzucić na odbiorcę. Jest to 

niedopuszczalne, jest to typowe działanie monopolistyczne. W tym temacie należy się mocno 

zastanowić.  

Radny wie, że ta osoba korzysta z pomocy specjalistów, obawia się, że sprawa sądowa będzie 

przegrana.  

 

Przewodniczący Rady dodał, że w jego ocenie sprawa jest z góry przegrana. Poprosił Burmistrza o 

przeprowadzenie rozmowy z Prezesem PUK. Ta spłuczka musiałaby mieć przeciek 60 litrów na 

godzinę. Ponadto na początku stwierdzono, że powinni odpowiadać wszyscy mieszkańcy, a na 

podstawie przeciekającej spłuczki scedowano odpowiedzialność na Panią Miturę.  

 

Radna Szkwarek – kilka dni temu zgłosiła mi mieszkanka ul. Strzeleckiej problem polegający na tym, 

że pracownik PUK-u kazał zapłacić za 1 m3 zużycia wody, a nie za faktycznie zużytą wodę. Uważa, że 

jeśli ustalone są pewne zasady to powinny one być przekazane odbiorcy pisemnie. Poprosiła o 

wyjaśnienie – jaka jest częstotliwość odczytywania liczników?  

 

Zastępca Burmistrza – wracając do problemu wspólnoty – to, że wszystko skupiło się na jednej Pani 

to był błąd bo PUK niepotrzebnie wdał się wciągnąć w wizję lokalną. Odpowiedzialność winna 

ponosić wspólnota. Faktem jest jednak to, że zbyt późno dokonano rozliczenia. Prezes twierdzi, że 

odczytujący zgłaszał wspólnocie o zbyt dużym zużyciu wody na liczniku.  

 

Radny Pilarski wraz z Przewodniczącym Rady poprosił o wypracowanie kompromisu między PUK-iem 

a Panią Miturą.  

 

Radna Szkwarek – podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się do oznakowania ulicy 

Broniewskiego,  wyraziła zadowolenie z oznakowania ulic w mieście. Poprosiła o wyegzekwowanie od 

administratorów budynków przy ul. Broniewskiego i Zgorzeleckiej 42 oznakowania ich 

nieruchomości.  

 

Przewodniczący powiedział, że nie było na tej sesji tematu zaplanowanego w planie pracy – gazociąg 

w Zawidowie, ale chciałby do niego wrócić na przyszłej sesji.  

 

Przewodniczący Robert Drabko – o godz. 19.10 zamknął obrady XXIX Sesji Rady Miejskiej w 

Zawidowie. 

 

 

                                                                                                                          Przewodniczący Rady 
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                                                                                                                      Robert Drabko 

       

 


